
REFERAT  FAU MØTE  
28.02.2006 
referent: Heidi Haugholt 
............................................................................. 
 
Tilstedet:  Klasse 1B: Hilde Fjalestad, 3: Heidi Haugholt, 
    4A: Bent Thorkildsen, 4B: Marita Aas Gurholt, 
    5A: Hege L. Plassen, 5B: Hilde Serkland,  
    6B: Karin Skifjeld Idris,        
    7A: Berte Marit Lykseth, 7B: Morten Sem 
 
Frafall:    1A: Bente Staurset, 2: Rune Aasheim, 6A: Anne Merete 
Kløverød, 
.......................................................................................... 
 
Sak 14/2005-2006: Godgjenning av møte referat fra FAU møte 24.11.05. 
Sak 15/2005-2006: Saker fra SU møte. 
Sak 16/2005-2006: Gruppesaker 
Sak 17/2005-2006: foreldremøter: internettsidene/skolegenser. 
Sak 18/2005-2006: Zero 
Sak 19/2005-2006: Busstransport, klager. 
Sak 20/2005-2006: Eventuelt. 
---------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Sak 14/2005-2006: Godgjenning av møte referat fra FAU møte 24.11.05. 
Berte Marit Lykseth har ikke fått referat fra de 2 siste møtene. Hun har tidligere 
fått sendt referatene på ark, siden hun ikke bruker mail mye. Referent mener det 
er spurt rektor når han får kopi om han kan sende et eksemplar med barn til 
Lykseth, men tar selvkritikk på at hun ikke har fått dem. Har nå fått mailadr. til 
Lykseth så da skal referatene ettersendes. Ellers er referat godkjent.   
Til dette referatet legges ved oppdatert navn/telefon/mailadr.  
 
Sak 15/2005-2006: Saker fra SU møte. 
Heidi orienterte om sakene som var tatt opp på forrige SU møte, ved å lese 
igjennom møtereferatet. Kommentarer til byggesaken er om det er mulig å starte 
byggingen i skolefriperioden til sommeren og ikke vente til høsten. Tenker da på 
sikkerheten til barna under byggeprosessen. Heidi tar dette opp med rektor. I 
arbeidsgruppa for utearealet sitter Morten Sem og Rune Aasheim fra FAU. For 
mere informasjon kan referatet leses på hjemmesiden til skolen.  



 
Sak 16/2005-2006:Gruppesaker 
Gruppe 1: trafikksikkerhet og ballbinge: Bent, Berte Marit, Hege, Bente (og 
Marianne Hagen).  
Ballbinge: gruppen var ikke klar over at ballbingen var deres sak. De tar kontakt 
med Frode Kock for å få mer greie på hvor mye hjelp som trengs til grunnarbeidet. 
Vi kan ikke forvente at foreldre med maskiner kan stille opp gratis. 
 
Det har vært jobbet mye med trafikksikkerheten. 2 saker har vært på dagsplan. 
Kryssningspunktet ved Thorsholtfeltet og en varslet økning av fartsgrensa på 
Holtesletta. Gruppen har skrevet flere brev, fått god mediadekning og fått svar 
tilbake. Kort referert er det slik at strakstiltakene som var sterkt ønsket ved 
Thorsholtfeltet ikke vil bli innfridd. Hovedargumentene er at de er mer 
trafikkfarlige og at det 2006 skal bygges en undergang på stedet. Pga sterkt lokalt 
engasjement vil fartsgrensa på Holtesletta ikke bli økt. Bent Thorkildsen delte ut 
kopi av brevet til de  som var på møtet. Ta kontakt med han hvis dere ønsker å 
lese brevet.   
Problemene med trafikksikkervei til skolebarna som bor i Snurreåsen og ikke har 
rett til buss er fortsatt ikke endret. Det har vært jobbet sterkt lokalt i miljøet 
mot kommunen i denne saken, uten å komme videre. Det ble ikke sendt inn på 
ankesak da fristen var gått ut. Vi bør ikke gi oss med dette. FAU diskuterte seg 
frem til at en bør prøve på nytt og ta saken med Trygg Trafikk/politikerne 
våres/søke juridisk bistand. Gruppa jobber videre med saken.    
 
Gruppe 2: Hjem-skole samarbeid, internettsidene og grunnskolens uke: Heidi, Hilde 
F, Hilde S, Anne Merete. (Morten F). 
 Heidi har vært i kontakt med Morten som har oppdatert hjemmesiden vår på endel 
punkter.    
 
Gruppe 3: MILL og skoleutbygging: Morten, Rune, Marita og Karin.  
Gruppen har hatt møter og jobbet mye med uteområdene. Morten og Rune går inn i 
arbeidsgruppa som skal jobbe med skolens nye uteområder, sammen med Rektor og 
representanter for barna og lærere.  
MILL: Karin har vært i kontakt med Reidun Johansen for å høre hva vi foreldre kan 
bidra med i MILL arbeidet. Skolen lager i disse dager en MILL brosjyre. Det er et 
ønske om at vi avventer å gjøre noe til denne har kommet. Det er delte erfaringer 
på temaet og ikke alle lærere er like begeistret. Enighet om å ikke trykke på skolen, 
men temamøte med Mette Bunting i fjor var så positivt at vi bør ha flere av disse. 
Jobber med å lage et temamøte til høsten slik at vi foreldre kan lære mer. 
 



  
Sak 17/2005-2006: foreldremøter: internettsidene/skolegenser. 
Internettsiden våres bør tas opp på foreldremøter, for å få flere til å engasjere 
seg i det vi jobber med. Endel hadde tatt opp dette med skolegenser og det er 
delte meninger om vi skal ha det. Reklamen vi fikk i posten er ihvertfall et dyrt 
alternativ. Vi bør heller ta kontakt med feks: protektiv på Kjørbekk som lager 
college genser med motiv til ca 150,- per stk. Andre eksempler nevnt er Tess 
grenland, G- sport. Vi bør itillegg ha en t-sjorte som et rimeligere alternativ. 
Enighet om å la saken ligge til høsten og få frem en avstemning på foreldremøter da 
om vi skal gå for skolegenser eller ikke.  
 
Sak 18/2005-2006: Zero  
Vi trenger en representant for gruppa fra FAU. Heidi leser opp siste referat fra 
Morten Nystad som han har sendt Morten Flatebø i høst. På siste linje er det 
skrevet at ressursgruppene legges ned: Heidi undersøker med Morten Nystad, 
Siljan Kommune. Svar: ressursgruppene i Zero ligger for øyeblikket å " hviler". Det 
jobbes mest på elevenes nivå.  M Nystad tar kontakt med FAU når det igjen blir 
aktuelt med møter. Det jobbes aktivt med zero på skolen og det er flott.  
 
Sak 19/2005-2006: Busstransport, klager. 
Klagebrevet er under utarbeidelse. Referent synes dette er en vanskelig og ømtålig 
sak og ønsket å lese opp + få mer konkret info om saken på møte før det endelige 
brevet blir skrevet og sendt. Problemet er fortsatt til stedet. Brevet vil bli sendt i 
løpet av en uke.  
 
Sak 20/2005-2006: Eventuelt 
Det er flere ganger observert bussjåfør som prater i mobiltelefon mens han kjører 
buss. Marita tar opp saken med rektor.  
Veivesenet/kommunen må måke snø ved kanten av fotgjengeroverganger. Slik det er 
nå feks ved Holtesletta kommer barna rett uti veien over store snøskavler. Dette 
gir dårlig oversikt. Hilde S. Har vært i kontakt med kommunen og det skulle ordnes 
straks. Siden det fortsatt ikke er ordnet ringer Hilde igjen og purrer.  
 
Vel møtt til neste møte 11.05.06 
 


